

VILLA FOR SALE



Antibes

Antibes, Cote d'Azur

France

Asking Price

€3,200,000

Bedrooms **3**

Year Built **0**

Bathrooms **3**

Date Listed **03/13/2025**

Size **130 Sq M**

Listing ID **GL-1762748443**

Listed by: Unique Living

For more information, visit:

<https://www.globallistings.com/12039260>

Overview

Schöne Villa mit Meerblick

Diese atemberaubende Villa auf einem 573 m² grossen Grundstück bietet einen atemberaubenden Blick auf das Meer von der Garoupe-Seite aus. Sie verfügt über eine elegante Aufteilung mit einem geräumigen Doppelwohnzimmer, das in natürliches Licht getaucht ist, einer gut ausgestatteten Küche, ideal für kulinarische Enthusiasten, und im Obergeschoss drei wunderschön eingerichteten Schlafzimmern. Zwei Duschbäder und ein Badezimmer vervollständigen diesen luxuriösen Wohnbereich, zusammen mit einer separaten Toilette für zusätzlichen Komfort.

Im Aussenbereich ergänzt ein Swimmingpool perfekt den Garten und bietet eine idyllische Umgebung zum Entspannen und Geniessen der sonnigen Tage an der Cote d'Azur. Die Villa sorgt mit einer Klimaanlage in allen Räumen und einer Gasheizungsanlage für optimalen Komfort, der ganzjährig angenehme Temperaturen gewährleistet.

Diese Immobilie ist eine wahre Oase der Ruhe und des Komforts, ideal gelegen in einem der

prestigetrachtigsten Viertel von Cap d'Antibes, perfekt für diejenigen, die eine charmante Residenz in der Nähe des Meeres mit atemberaubendem Panoramablick suchen.

Charming sea view villa

This stunning villa, set on a 573 sqm plot, offers breathtaking sea views from the Garoupe side. It features an elegant layout including a spacious double living room bathed in natural light, a well-equipped kitchen perfect for culinary enthusiasts, and upstairs, three beautifully appointed bedrooms. Two shower rooms and one bathroom complete this luxurious living space, along with a separate toilet for added convenience. Outside, a swimming pool perfectly complements the garden, providing an idyllic setting to relax and enjoy the sunny days of the French Riviera. The villa ensures optimal comfort with air conditioning throughout and a gas heating system, ensuring pleasant temperatures year-round.

This property is a true oasis of tranquility and comfort, ideally located in one of Cap d'Antibes' most prestigious neighborhoods, perfect for those seeking a charming residence near the sea with breathtaking panoramic views.

Contact

Email

Phone

serge@uniqueliving.com